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Plats: Digitalt 

Närvarande: Daniel Sjölund, Urban Lindgren, Helen Hanstock, Tomas Kristoffersson, 
Lotta Nilsson, Torgny Pettersson och Erica Johansson. 

 

1. Mötets öppnande 
Daniel Sjölund hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från årsmötet den 3 februari samt protokoll från konstituerande möte 22 februari 
gicks igenom. Region JH har fått ta del av motiveringen till årets utmärkelse. Diplom ska 
överlämnas vid tillfälle. Protokollen lades till handlingarna.  

3. Ekonomi 
Inget att rapportera. 

4. Utbildning 
Inget att rapportera. 

5. Brobyggarna/Ungdomsverksamhet 
Lotta har skickat mail till ÖOK samt till Britta Brännström och Ulf Lindkvist (ungdomsledare i 
ÖOK) angående rekrytering av ny ansvarig för Brobyggarna. Responsen var positiv. 

Eventuellt arrangeras en distriktsträff under april. Sammankomsten efter det är planerad till 
tävling i Örnsköldsvik i maj med alla tre distrikten. 

Planerna för en ungdomsserie i distriktet fortgår med OK Storsjön och ÖOK som drivande. 

6. Info orienteringsförbundet 
Det är planerat ett förbundsmöte kommande helg (20/3). Idag inkom en förfrågan från SOFT 
om vilka från JHOF som ska vara med på mötet. Information om mötet har tydligen inte nått 
JHOF. Daniel deltar på mötet och eventuellt ett ombud till, annars har Daniel fullmakt för 
förbundets två röster. Vid mötet kommer förslag från SOFTS styrelse och motioner behandlas. 

Det finns numera möjlighet att lägga in veckans bana som arrangemang i Eventor. 

7. Rekommendation Corona 
Rekommendationer uppdateras fortlöpande på SOFT:s hemsida. Ingen tävlingsverksamhet för 
andra än elitlöpare t o m sista mars. 

8. Från årsmötet 
En av motionerna som presenterades på årsmötet var Uppdatering av vision och måldokument. 
Mötet diskuterade hur vi går vidare med det arbetet och beslutade att vi har en arbetsdag 
lördag 24 april. 

Den andra motionen handlade om Ekonomiskt stöd till skidorienteringen samt 
introduktionstillfällen i skidorientering. Mötet beslutade att Urban och Torgny tar fram ett 
förslag på en ersättningsmodell för skidorienteringsarrangemang i distriktet. 

Mötet beslutade att Åre OK ska få ersättning för de prova-på-arrangemang de hade under 
februari. 
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9. Från OL-tinget 
Mötet beslutade att det som diskuterades vid OL-tinget 22 februari behandlas vid arbetsdagen 
24 april. 

10. Nästa möte 
Nästa möte genomförs digitalt 12 april kl 18.00. 

11. Övriga frågor 
Länsstyrelsen har aviserat om restriktioner för var Hitta Ut får arrangeras. Andersön och 
Rannåsen är områden som eventuellt inte kommer att få användas till sommarens Hitta Ut. 
Tomas hör med Hitta Ut-samordnare till nästa möte om det behövs stöd från förbundet i 
frågan. 

Frågan om hur man kan hitta information om kartor i distriktet lyftes. Det finns ingen 
gemensam databas utan det ser lite olika ut på olika håll i distriktet. Till nästa möte har alla 
ledamöter i uppgift att undersöka hur det ser ut i två andra (valfria) distrikt om hur man kan 
hitta information om kartor via distriktens hemsidor. 
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Justerare 

  

 


